
Opfordring til dannelse af en gruppe 
til forbedring af arbejdsmiljøet

Efter at have været chauffør i nogle år så synes jeg, det er på tide at gøre 
noget ved arbejdsmiljøet.

Jeg kunne desværre ikke være med på generalforsamlingen. 

Men her er det materiale, som skulle have været behandlet.

Nu er det jo spændende at se, om buschauffører er lige så gode til handling 
som til at gå og brokke sig. Du kan skrive dig på her eller maile eller ringe:


